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ZÁPIS 
 
o průběhu jednání řádné členské schůze Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707, se sídlem 
Čížkovice, část obce Želechovice č. p. 48, PSČ 410 02 Lovosice. Sdružení je zapsáno v Rejstříku svazků obcí, 
vedeném Krajským úřadem Ústeckého kraje pod č. j. 3/1994-SDRUŽENÍ (OkÚ Litoměřice), dále jen „SONO“. 

Ad 1/ Řádné zasedání členské schůze sdružení obcí „SONO“, bylo svoláno předsedou Sdružení v souladu 
s ustanovením stanov sdružení na den 21. 11. 2023 od 10.00 hod do Kulturního centa Lovoš v Lovosicích. 
Program jednání po schválení: 

1)  Zahájení, kontrola usnesení minulé členské schůze 
2)  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3)  Schválení programu 
4)  Informace z jednání rady od poslední členské schůze 
5)  Informace o volbě předsedů výborů a kooptaci nových členů rady SONO 
6)  Zpráva finančního výboru  
7)  Zpráva kontrolního výboru 
8)  Hospodaření za období roku 2023 + info rozpočtová opatření č. 2 a 3/2023 
9)  Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2024 
10)  Informace z pilotního projektu vážení odpadu na svozových vozech 
11)  Cenová politika pro likvidaci odpadů od roku 2024  
12)  Informace pracovní skupiny „gasifikace“ komunálních odpadů  
13)  Informace z provozu „zařízení SONO“ 
14)  Různé, diskuze 
15)  Usnesení, závěr 

 
Ad 1/ Zahájení členské schůze   

Jednání zahájil v 10,05 hodin Ing. Petr Medáček, předseda Rady Sdružení, přivítáním všech přítomných 
zástupců obcí. Konstatoval, že členská schůze je schopna se usnášet, neboť dle prezenční listiny je přítomno 
41 zástupců členských obcí s právem hlasovat z celkového počtu 93 členů (účast dle stanov min. 30% všech 
členů – hlasovací kvórum činí min. 28). Členská schůze byla schopna se usnášet po celou dobu zasedání.   

• Připomínka ing. Feiklové (Siřejovice) – zvýšení dohledu nad účastí jednotlivých zástupců obcí při 
hlasování, odcházející z jednání ČS by měl zaznamenat časový údaj o svém odchodu, vazba na počet 
hlasujících 

Předseda rady Sdružení Ing. Medáček vyzval zúčastněné, aby v případě dřívějšího odchodu nahlásili odchod 
nebo provedli záznam s časovým údajem odchodu do prezenční listiny.  

Předsedající pokračoval kontrolou usnesení z minulého jednání členské schůze. Po vysvětlení k jednotlivým 
bodům usnesení bylo možno konstatovat, že většina bodů usnesení byla „schvalovací“ nebo byla vzata na 
vědomí jako např. 

 Schválení celoročního hospodaření a závěrečný účet za rok 2022 
 Schválení hospodaření sdružení za leden – únor + rozpočtové opatření č. 1/2023 
 Zvolení členů rady sdružení, finančního a kontrolního výboru 
 schválení záměru na zpracování PD k projektu na energetické nebo materiálové využití komunálních 

odpadů v rámci okresu Litoměřice 
 schválení záměru získání finančních prostředků z operačního programu Spravedlivá transformace na 

projekt energetického nebo materiálového využití komunálního odpadu v rámci okresu Litoměřice 
 informace z pilotního projektu a plánovaného projektu s.r.o. – zpracování dřevní a nábytkové štěpky 

Jediný „ukládací“ bod usnesení minulé členské schůze – jednání s FCC BEC, s.r.o. za účelem vyhodnocení 
pilotního projektu a možnosti rozšíření této služby na další municipality v regionu je průběžně plněn – 
schůzky se společností probíhají v nepravidelných intervalech, vyměňují se vzájemné poznatky z fungování 
systémů vážení a hlavně se připomínkují „reporty“ a předkládání dat z vážení jednotlivých popelnic ve 
svozových dnech obcí zahrnutých v pilotním projektu – v městysi Brozany nad Ohří předávání těchto údajů 
„drhne“, jinak se už celkem daří.    
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Usnesení ČS č. 1/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí kontrolu usnesení z minulé členské schůze. 
Hlasování: Pro: 40, Proti: 1, Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Ad 2/Volba orgánů členské schůze 

Předsedající přistoupil k volbě orgánů členské schůze: 
Do návrhové komise byli navrženi: 
Alena Vacková (Žalhostice), Mgr. Petr Panaš (Litoměřice) a Mgr. Miroslav Zůna (Libochovice)  
Hlasování: Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Na ověřovatele zápisu byli navrženi: 
Ing.  Tomáš Šenfeldr (Lukavec) a Luboš Tydlitát (Martiněves) 
Hlasování: Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Zapisovatelem pro pořízení zápisu byla navržena paní Venuše Zubáková                                                                                        
Hlasování: Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení ČS č.2/1/2023 bylo schváleno. 
 
Ad 3/ Schválení programu členské schůze 

Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl program jednání členské schůze dle zaslané pozvánky a navrhl 

doplnění bodu 9 o projednání střednědobého výhledu rozpočtu. Nikdo z přítomných nevznesl další návrh na 
doplnění či změnu programu. Následně bylo hlasováno o programu jednání. 

Usnesení ČS č. 3/1/2023: 
Program jednání členské schůze zaslaný v pozvánce byl rozšířen v bodě 9 o projednání střednědobého 
výhledu rozpočtu na roky 2025-2026. 
Pozvánka – příloha zápisu č.1, prezenční listina – příloha č.2. 
Hlasování: Pro: 41,     Proti: 0,   Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

 

Ad 4/ Informace z jednání rady Sdružení od poslední členské schůze 

Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl zprávu o činnosti Rady „SONO“ za období od minulé členské schůze. 
Předseda SONO uvedl, že se rada sešla celkem 5x a to v květnu, červnu, červenci, srpnu a říjnu 2023. Na 
prvním jednání po členské schůzi rada potvrdila ve funkci předsedy rady sdružení Ing. Medáčka. Kromě 
pravidelných kontrol hospodaření sdružení se rada seznamuje i s výsledky hospodaření s.r.o. včetně 
schválení účetní závěrky a rozdělení HV.  Rada rovněž využila kompetenci a schválila rozpočtové opatření č.2 
a 3/2023 – úprava příjmů – úrokové příjmy z TV, rozšíření asfaltové plochy – využití území pro nakládání se 
„dřevem“. Dále rada odsouhlasila konání seminářů se záměrem seznámit zástupce obcí s uvažovanou 
technologií pro nakládání s odpady po roce 2029 – první seminář se konal v Třebenicích, další seminář 
konaný v Litoměřicích měl bohužel malou účast. Na všech jednáních rady bylo projednávány informace o 
postupu projektu „gasifikace“ a jeho financování – žádost podaná do 1 kola Fondu spravedlivé transformace 
nebyla schválena do druhého kola, pro inovativní projekty budou vypsány nové výzvy s jednou velkou 
výhodou – neomezený limit čerpání (původní max. 500 mil.Kč), schváleno Memorandum o spolupráci. Rada 
dále projednávala návrhy na využití volných finančních prostředků a také návrh rozpočtu příjmů a výdajů na 
rok 2024.  

V průběhu projednávání bodu 4 se do jednání dostavil druhý zástupce obce Siřejovice (10,30 hod.) – hlasovací kvórum se nezměnilo  

Usnesení ČS č 4/1/2023:  
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o činnosti rady Sdružení za uplynulé období 
od minulé členské schůze. 
Hlasování: Pro: 41,     Proti: 0,    Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 

 

Ad 5/ Informace o volbě předsedů výborů a kooptaci nových členů rady SONO 
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V říjnu rada projednala stanovisko kontrolního výboru, který doporučil kooptaci členů rady dle stanov, z řad 
náhradníků zvolených členskou schůzí – rada schválila nové členy rady – za město Lovosice Jiří Motl a za 
město Roudnice n.L. Ing. Richard Červený. 

V průběhu období pracoval i finanční výbor, jehož předsedou se stal Ing. Václav Bešta (Brozany n.O.), který 
tuto funkci dobře vykonával i v předcházejícím volebním období. 

Předsedkyní kontrolního výboru byla zvolena Ing. Dana Stránká (Slatina), která v minulém období byla 
platným členem tohoto výboru. 

Usnesení ČS č.5/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o volbě předsedů výborů a kooptaci nových členů do 
rady SONO. 
Hlasování: Pro: 41,     Proti: 0,    Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno 

Ad 6/ Zpráva finančního výboru 

Slova se ujal Ing. Václav Bešta a přednesl zprávu o činnosti finančního výboru, který se za období od minulé  
členské schůze sešel celkem 4x. Ing. Bešta informoval o činnostech, kterými se členové výboru zabývali – 
samozřejmostí je kontrola plnění rozpočtu příjmů a výdajů podle jednotlivých položek výkazu FIN, podíleli se 
na přípravě rozpočtových opatření č. 2 a 3/2023, samozřejmostí je i příprava návrhu rozpočtu na rok 2024. 
FV projednával také možnosti zhodnocení volných finančních prostředků dle aktuálních nabídek bank. 
Členové výboru diskutovali také o podobě a zjednodušení svozu nebezpečných odpadů z jednotlivých 
členských obcí, který byl prodloužen dodatkem ke smlouvě do konce roku 2023 a pro rok 2024 a následující 
bude potřeba vypsat nové výběrové řízení. V rámci různé byli členové seznamováni s rekapitulací průběhu 
zásadních událostí z provozu s.r.o. a v diskuzích byli seznámeni s řešením aktuálních problémů, např. 
s odbytem kompostu. Diskutovali také o připravovaných návrzích kalkulací cen za ukládání odpadu na všech 
zařízeních „SONO“.   Zpráva finančního výboru je přílohou zápisu č. 3. 

Usnesení ČS č.6/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu finančního výboru Sdružení o kontrolní činnosti za období 

od poslední členské schůze. Zpráva je přílohou zápisu. 

Hlasování: Pro: 41,     Proti: 0,    Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno 

Ad 7/ Zpráva kontrolního výboru 

Předsedkyně kontrolního výboru ing. Dana Stránská prezentovala zprávu o zjištěních kontrolního výboru za 
období od minulé členské schůze. Kontrolovaná usnesení z jarní členské schůze jsou průběžně plněna. 
Předsedkyně výboru ve své zprávě dále uvádí, že Rada Sdružení se pravidelně schází a věnuje se aktuálním 
tématům (nakládání s odpady od roku 2030) a potřebám jak sdružení, tak i dceřiné společnosti SONO PLUS, 
s.r.o.. Při kontrole usnesení ze zápisů jednání rady kontrolní výbor nezjistil žádné nedostatky. Samostatné 
jednání výboru bylo svoláno z důvodu projednání a sepsání stanoviska k volbě členů rady z řad zvolených 
náhradníků.  Zpráva kontrolního výboru je přílohou zápisu č. 4. 

Usnesení ČS č.7/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení za období od poslední členské 
schůze. Zpráva je přílohou zápisu. 
Hlasování: Pro:  41,    Proti: 0,   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Ad 8/ Hospodaření za období roku 2023 + info rozpočtová opatření č. 2 a 3/2023  

Předsedající předal slovo pí. Zubákové a vyzval ji, aby zástupce členských obcí seznámila s přehledem plnění 
rozpočtu za období leden až říjen 2023 včetně přijatých rozpočtových opatření. Ta uvedla, že příjmovou 
stranu rozpočtu tvoří přijaté úroky z běžných, spořících účtů a termínovaných vkladů a převedené prostředky 
z hospodářské činnosti, celkové příjmy po konsolidaci jsou 4.816.272,14 Kč.  
Běžné výdaje po konsolidaci za toto období dosáhly částky 2.279.599,80 Kč, kapitálové výdaje byly čerpány 
v částce 29.040,-Kč. Žádná z položek výdajové strany rozpočtu nepřekročila plánovanou hranici, čerpání 
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položky 5163 – služby peněžních ústavů je jednorázové pojištění majetku, do konce roku se nebude již 
zvyšovat. Nejvyšší čerpání běžných výdajů je na odd. par. 3724, položce 5169 za svoz DNO – výdaje ve výši 
1.902.299,53 Kč nejsou konečné, přibudou ještě výdaje z faktur uhrazených v listopadu. Hospodaření 
v tomto období skončilo přebytkem, tj. převahou příjmů nad výdaji ve výši 2.536.672,34 Kč.  
Současně s čerpáním výdajů byla členská schůze seznámena s rozpočtovým opatřením č. 2, schválené radou 
na srpnovém jednání – navýšení příjmů z úroků a výdajů v podobě daně z příjmů z těchto úroků sražených. 
Rozpočtové opatření č. 3 bylo schváleno na říjnovém jednání a bylo odsouhlaseno rozšíření asfaltové plochy 
kompostárny o plochu pro zařízení určené ke sběru, úpravě a využití odpadů na bázi dřeva + upřesnění 
položky 6121/2 – nově „výdaje spojené s pořízením EIA a studie proveditelnosti k projektu gasifikace“. 
Rozpočet po těchto rozpočtových opatřeních zůstal i nadále vyrovnaný, objem celkových příjmů i výdajů se 
však navýšil 
na 5.575 tis.Kč.  

Usnesení ČS č.8a/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí/schvaluje zprávu o hospodaření Sdružení za období od 
ledna do října 2023. Přehled hospodaření za uvedené období je přílohou č. 5 zápisu. 
Hlasování: Pro: 40,     Proti: 0,    Zdržel se: 0         Nehlasoval: 1 (Libochovice)  
Usnesení bylo schváleno 

Usnesení ČS č.8b/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o provedených změnách rozpočtu příjmů a 
výdajů na rok 2023 - rozpočtové opatření č.2 a 3/2023, ke kterému byla Rada pověřena 
usnesením členské schůze ČS/listopad2022/ k bodu 8c dne 29.11.2022 
Hlasování: Pro: 40,     Proti: 1,    Zdržel se: 0         
Usnesení bylo schváleno 

 
Ad 9/ Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2024 

Předsedající ing. Petr Medáček předal slovo pí. Zubákové a požádal, aby zástupce členských obcí seznámila 
s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2024. Návrh rozpočtu byl zaslán společně s pozvánkou, je navržen 
jako vyrovnaný, příjmy a výdaje po konsolidaci ve výši 5 695 tis. Kč. Příjmy jsou rozpočtovány dle druhového 
členění na nedaňové příjmy a transfery, výdaje jsou stanoveny jako závazné ukazatele – dle rozpočtové 
skladby na jednotlivé oddíly a paragrafy a kapitálové výdaje. Součástí plánovaných příjmů i výdajů jsou také 
konsolidační položky – převody prostředků mezi účty. 

V rozpravě k rozpočtu byla, stejně jako vloni, diskutována zejména otázka refundace výdajů, které souvisí  
s výdaji na svoz DNO z jednotlivých stanovišť a sběrných dvorů členských obcí SONO. Rozpočet počítá 
s příspěvky členských obcí/měst ve výši 980 tis. Kč. Zatím platí, že dle údajů ČSÚ o počtu obyvatel k 1.1.2024 
budou přefakturovány výdaje na svoz ve výši 8,-Kč/obyvatele ORP a 10,-Kč/obyvatele ostatních sídel, 
v souvislosti s vyhlášením nových pravidel svozu se tato částka může změnit. 

Pí. Zubáková představila návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 – 2026 – ten je sestaven tak, 
aby byl zajištěn samotný chod sdružení a pro členské obce zorganizován a zafinancován svoz drobných 
nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů občanů členských obcí (podle stávajících pravidel). 
Hlavním zdrojem příjmu rozpočtu je převod prostředků z hospodářské činnosti, doplňkovým zdrojem 
financování jsou členské příspěvky, úroky a příspěvky obcí na svoz a likvidaci nebezpečných odpadů z jejich 
území. Kapitálové výdaje v roce 2025 souvisí s financováním studie proveditelnosti a EIA projektu „gasifikace, 
ale čerpání bude jen za předpokladu, že tyto studie nebudou ukončeny a uhrazeny v roce předcházejícím. 
V případě změn bude výhled rozpočtu aktualizován v souladu se zákonem 250/2000 Sb.. 

Usnesení ČS č. 9a/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje předložený návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2024 – vyrovnaný 
rozpočet ve výši 5.695 tis. Kč po konsolidaci na straně příjmů i výdajů. Návrh rozpočtu na rok 2024 je 

přílohou zápisu č.6.  
Hlasování: Pro: 39,        Proti: 2,    Zdržel se: 0         
Usnesení bylo schváleno. 
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Usnesení ČS č.9b/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje předložený návrh střednědobého výhledu rozpočtu pro roky 2025 až 
2026. Návrh výhledu rozpočtu na roky 2025-2026 je přílohou zápisu č.7. 
Hlasování: Pro: 39,        Proti: 2,    Zdržel se: 0         
Usnesení bylo schváleno. 
 

ad 10/ Informace z pilotního projektu vážení odpadu na svozových autech  

 Ing. Medáček úvodem uvedl, že pilotní projekt vážení popelových nádob probíhá ve 3 sídlech různých 
velikostí (Lukavec, Brozany n.O. a Budyně n.O.) již od 1.1.2022. Následně proto předal slovo starostovi obce 
Lukavec, později starostovi městyse Brozany n.O., aby se podělili o své zkušenosti s průběhem pilotního 
projektu. 

Ing. Šenfeldr – v Lukavci běží vážení naplno, s vážením jednotlivých popelnic problémy nejsou, čipy drží. Na 
začátku prosince budeme mít k dispozici předběžné výsledky vážení za letošním rok, v příštím roce by měly 
být výsledky každého svozu do 3 pracovních dnů. Občané jsou spokojeni, mají přehled o produkci svých 
odpadů za nemovitost. Průměrná váha popelnice je 20 kg, průměr na občana je 130 kg/rok. Občan letos 
zaplatí 3,30 Kč/kg odvezeného zváženého odpadu, od 1.1.2024 bude občan hradit 4,-Kč, obec by z rozpočtu 
neměla doplácet na svoz komunálních odpadů.  

Ing. Bešta už takový optimismus s kolegou nesdílí – potvrzuje, že s čipy v plechových popelnicích není 
problém, že průměrná váha popelnice se pohybuje okolo cca 22 kg na 120 litrovou nádobu  a že udělat si 
evidenci č.p. s počtem osob žijících v nemovitosti a počtu popelnic s přidělenými čipy je správná věc, kterou 
by se mělo začít – narovná se vztah mezi obcí a občanem, ale také mezi obcí a svozovou firmou. Chybovost 
vážení (vykazováno pak 0 kg) byla na počátku 15 – 20%, nyní je údaj nižší. Dosud však nemá k dispozici 
přehled o váženém množství odpadu – 2 svozová auta sice vývozy váží, chybí údaje z části obce, kam zajíždí 
pouze malé auto. Dobrou zprávou alespoň je, že za vážení popelnice nebude svozová firma navyšovat cenu 
za vývoz popelnice (původní odhad 10,-Kč/výklop popelnice), nevyužívají totiž cloudové uložiště MOBA 
v Německu, ale mají vlastní, jehož zřízení a provoz je podstatně levnější. 

Ing. Medáček zopakoval informace, které již na jednání členské schůze prezentoval. Na počátku pilotního 
projektu se vyskytoval problém z pohledu toku dat od svozové firmy na město, postupně docházelo 
ke zlepšení, nyní má město požadované podklady včas, nejpozději do týdne po skončení měsíce. Výhodou 
tohoto vážení je fakt, že na auto nepřijme popelnice, která tam nepatří – neočipované popelnice systém 
neumožní vysypat! Podklady poskytnuté svozovou firmou se exportují přímo poplatkového modulu 
programu používaného radnicí. Město údaje anonymizuje a občané se s nimi mohou seznámit na webu 
města, včetně údajů o výši poplatků, které bude vyúčtováno.  

Závěrem ing. Medáček rekapituloval zkušenosti ze všech obcí a konstatoval, že vážení odpadu je užitečná 
věc, ušetří obecní rozpočtům peníze za odpady, občan dík placení za skutečné vyprodukované odpady bude 
více motivován k přemýšlení a možná bude ještě lépe třídit. Radnice má přehled o jednotlivých sídlech, 
počtech a kapacitách popelových nádob na území obce, do rozpočtu se budou lépe odhadovat výdaje na 
nakládání s odpady a příjmy za odpady od občanů a také podnikatelů zapojených do systému obce. 
Předsedající ocenil práci svozové firmy při zavádění pilotního programu, přístup k řešení problémů při 
zavádění vážení je zodpovědný, práce bylo hodně, ale společnými silami se je daří zvládat. Z výše uvedeného 
vyplývá jednoznačný závěr, vážení popelových nádob je dobrá věc a má to pro občany i obce smysl!  

Z bohaté diskuze k problematice vážení popelnic vyplynulo, že obce mají o vážení velký zájem – někomu by 
stačilo vážení celkově za obec, většina preferuje vážení jednotlivých nádob, aby dál s těmito údaji mohli na 
obci pracovat. Závěrem diskuze ing. Medáček vyzval všechny, kdo mají o detailnější informace z fungování 
tohoto systému zájem, aby zavolali nebo své dotazy zaslali písemně na e-mail sdruzeni.sono@tiscali.cz.   

 
Usnesení ČS č.10/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace z pilotního projektu „Vážení odpadu na svozových 
vozech“ v lokalitě Budyně nad Ohří, Brozany nad Ohří a Lukavec. 
Hlasování:  Pro:  41,   Proti: 0,     Zdržel se: 0     
Usnesení bylo schváleno. 
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Ad 11/ Cenová politika pro likvidaci odpadů od roku 2024  
 

Pí. Zubáková jednání členské schůze seznámila s cenou za likvidaci komunálních odpadů na skládce 
„SONO“ pro rok 2024. S ohledem na zákon č. 541/2020 Sb., o odpadech, přílohu č. 9 (poplatek za 

ukládání odpadu na skládku) dochází s platností od 1. 1. 2024 k úpravě ceníku za likvidaci odpadů 
přijímaných na skládku, zákonný poplatek se navyšuje o 250,-Kč, pravděpodobně dojde i ke změně 
sazby DPH (na 21%). Cena komunálního odpadu se tak navýší o cca 50,-Kč, resp. 300,-Kč, skládka za 
svoji službu likvidace odpadů cenu nenavyšuje, i přesto že nově je do kalkulací zařazena položka 
odpisů pořízené nové hutnící techniky. Kalkulováno je shodné množství odpadů jako v letech 
předcházejících. Ceník na kompostárnu i recyklaci zůstává v platnosti i pro další rok beze změny. 

Ceny komunálních odpadů pro obce jsou stanoveny následovně: 
1. skupina odpadů 20 – komunální odpady s výjimkou odpadu katalogového čísla 20 02 02 – zemina a 
kameny a odpadů uvedených v bodě 2:  
630 Kč + rezerva na rekultivaci 145 = 775 Kč + DPH 21% 162,75 Kč + poplatek 500 Kč nebo 1.250 Kč 
= 1.437,75 Kč/t   nebo   2.187,75 Kč/t 
 
2. katalogové číslo 20 03 07 – objemný odpad  
705 Kč+ rezerva na rekultivaci 145 Kč = 850 Kč + DPH 21% 178,50 Kč + poplatek 500 Kč nebo 1.250 Kč 
= 1.528,50 Kč/t nebo 2.278,50 Kč/t. 

 
Usnesení ČS č.11/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o cenové politice a stanovených cenách za odstranění 
komunálních odpadů na skládce, „SONO“ od 1.1.2024. 
Hlasování: Pro: 41,    Proti:  0,   Zdržel se:  0    
Usnesení bylo schváleno. 
 
12/ Informace pracovní skupiny „gasifikace“ komunálních odpadů  

Předsedající informoval jednání členské schůze o aktivitách členů pracovní skupiny, která se průběžně zabývá 
přípravou projektu „gasifikace“ – jedno z jednání proběhlo na Svazu chemického průmyslu v Praze, kde se 
řešila problematika připomínek SFŽP ohledně zpracování plynu a možné způsoby zpracování vzniklého plynu 
při zplyňování pro potřeby využití k jiným účelům. Pracovní skupina navrhla odstartovat zpracování Studie 
proveditelnosti z  důvodu získání relevantních informací pro odpovědi na otázky, které se po dobu 
projednávání tohoto projektu objevují. Zahájení procesu EIA podle zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování 
vlivu na životní prostředí, doporučuje skupina zahájit souběžně se zpracováním Studie proveditelnosti, oba 
dokumenty by měly dát objektivní odborný podklad pro vydání a podmínky navazujících rozhodnutí, 
především územního rozhodnutí či stavebního povolení.  SP by mohla naznačit případné financování 
projektu a další podklady pro rozhodování orgánů sdružení. V dokumentech by mohla být řešena i dopravní 
zátěž obce Siřejovice, pokud obec bude připomínkovat, EIA bude muset řešit. 

Usnesení ČS č.12a/1/2023: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace pracovní skupiny, jejímž úkolem je příprava projektu 
„gasifikace odpadů“. 
Hlasování: Pro:  39,    Proti: 1,    Zdržel se: 1     
Usnesení bylo schváleno. 
 

Usnesení ČS č.12b/1/2023 : 
Členská schůze „SONO“ schvaluje zahájení procesu EIA podle zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivu 
na životní prostředí“ a zpracování Studie proveditelnosti pro celkové vyhodnocení plánovaného 
investičního projektu „Recyklační odpadové centrum SONO“ (gasifikace odpadů) a to na základě různých 
kritérií a hodnocení projektu minimálně v oblastech technického řešení, tržní, finanční a ekonomické 
analýzy, vlivu projektu na životní prostředí a lidské zdroje, odhalení případných rizik včetně návrhů na 
jejich eliminaci nebo omezení 
Hlasování: Pro:  39,    Proti: 2,    Zdržel se: 0     
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Usnesení bylo schváleno. 
 
Ad 13/ Informace z provozu zařízení „SONO“ 
Jednatel společnosti p. Krycner seznámil jednání členské schůze s přehledy přijatého množství odpadů na 
skládku a kompostárnu. Dále informoval o provozních záležitostech a zejména o jednáních s krajským 
úřadem, který nově schvaluje provozní řády na všechna naše zařízení – na skládku je již schváleno, v řízení je 
provozní řád na kompostárnu, recyklaci a drcení „dřeva“ – provozní řády byly podány v termínu stanoveným 
zákonem, kraj jednání kvůli připomínkám pozastavil a nově stanovil termín do 31.3.2024. Nově pořízen 
nakladač na velkoobjemný odpad a recyklaci, který umožňuje připojení zametacího zařízení, na které jsme 
získali dotaci od Státního fondu životního prostředí.  

Usnesení ČS č.13/1/2023 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci jednatele společnosti SONO PLUS, s.r.o. p. Václava 
Krycnera z provozu zařízení „SONO“. 
Hlasování: Pro:  41,    Proti: 0,    Zdržel se: 0     
Usnesení bylo schváleno. 
 

Ad 14/ Různé 
Ing. Medáček uvedl, že se v orgánech SONO rozběhla naplno diskuze ke svozu DNO z členských obcí. V této 
souvislosti pak bude nezbytné na počátku roku 2024 vypsat nové výběrové řízení, jak již také zaznělo ve 
zprávě finančního výboru a při projednávání rozpočtu na rok 2024. Členové rady se budou tímto tématem 
zabývat a je třeba učinit opatření, aby se zamezilo dalšímu nárůstu výdajů za tento svoz. Je tak 
pravděpodobné, že celý systém bude konsolidován, aby tato služba nebyla pro sdružení obcí tak nákladnou 
záležitostí. 
 
Usnesení ČS č.14/1/2023 
Členská schůze „SONO“ pověřuje radu sdružení k přípravě podkladů a vyhlášení výběrového řízení na sběr, 
svoz a likvidaci nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů občanů členských obcí „SONO“. 
Hlasování: Pro:  41,    Proti: 0,    Zdržel se: 0     
Usnesení bylo schváleno 
 
Předsedající členské schůze Ing. Petr Medáček konstatoval, že byly projednány všechny body programu 
jednání. Do diskuze se nikdo další nepřihlásil, neboť témata byla diskutována při projednávání jednotlivých 
bodů. Předsedající poděkoval přítomným za zapojení do diskuze a za to, že vydrželi všichni až do konce 
jednání. Ing. Medáček dále konstatoval, že nikdo z přítomných nemá další návrhy ani dotazy a proto 
poděkoval všem přítomným za účast.  Jednání členské schůze prohlásil za ukončené v 11,35 hod. 
  

Seznam příloh 

1. Pozvánka s programem na jednání členské schůze 
2. Prezenční listina  
3. Zpráva finančního výboru 
4. Zpráva kontrolního výboru 
5. Čerpání rozpočtu příjmů a výdajů za 1.-10. 2023 
6. Rozpočet příjmů a výdajů na rok 2024 
7. Střednědobý výhled rozpočtu na rok 2025 - 2026 

 

V Lovosicích dne 21. listopadu 2023  

Zapsal: Zubáková V.      ________________________ 



8 
 

 

 

Předsedající členské schůze: Ing. Petr Medáček  ________________________ 

 

 

Ověření zápisu: 

Ing. Tomáš Šenfeldr (Lukavec)     ________________________   

 

Luboš Tydlitát (Martiněves)     ________________________ 

 

 

 

 


